
  

  

Møde Bestyrelsesmøde 

Dato Tid Sted 

Onsdag d.24/4 17:00-20:00 Børnehaven 

Ansvarlig Referent 

 
Jannie Brasen 

Deltagere Forhindret Gæster 
 

Jannie Brasen  (Ledelse) 
Annette Rasmussen (Medarb.rep.) 
Fie (formand) 
Ena 

Nanna (næstformand) 
 

  

  

Agenda  
1 Møde om administrationsbidrag (kommunen) 
2 Arbejdstilsynet på besøg 
3 Brandtilsynet på besøg 
4 Kort økonomisk overblik 
5 Personalegruppen 
6 Fotografering lørdag 
7 Bestyrelseskursus 
8 Væg-samarbejde m. biblioteket 
  

 

- Møde om administrationsbidrag (kommunen) 
I forbindelse med at de forskellige bestyrelser har skrevet en 
indsigelse til kommunens driftsbudget og dermed 
administraionsbidrag, der kontra andre kommuner i landet er lavere i 
Køge, er der indkaldt til fælles møde med repræsentanter fra 
kommunen. Dette er d.12/9 – både Fie og Nanna deltager. 
Gennemgang og vigtigste punkter tages op på næstkommende 
bestyrelsesmøde. 
 
- Arbejdstilsynet på besøg 
Arbejdstilsynet har været uanmeldt på besøg. Der var ingen 
indsigelser eller bekymringer. Jannie har italesat de høje 
følelsesmæssige krav den pædagogiske verden stiller personalet, og 
vi er derfor blevet tilbudt supervision/gruppesamtale med en gruppe 
udvalgte personaler. Dette er der takket ja til. 
Vi har dog fået et enkelt påbud i kælderen, hvor der er mistanke om 
skimmelsvamp som følge af oversvømmelsen i vinters. Teknisk 
service har været og gennemgået kælderen, og der bliver sørget for 
ventilation i hele kælderen samt hullet ved det ødelagte rør bliver 
repareret. Vi skal dog flytte alt depot ud fra væggene og dette er 

 



  

personalet, der selv skal stå for dette. Derfor bliver dette en opgave 
på forældrearbejdsdagen d.15/9. Ena skriver herefter en besked ud 
på bestyrelsens vegne om, at personalet har brug for hjælp til at 
rykke reoler, således at vi ikke bruger værdifulde børnetimer på det!  

 
- Brandtilsynet på besøg 
Brandtilsynet var på besøg for 14 dage siden. De har gennemgået 
huset og vores driftsorganisation. Der er ingen påbud. 

 
- Kort økonomisk overblik 
Jannie har en forventning om, at gå ud med et minus. Vi har fortsat 
ikke fyldt op på spirerne, og det har en betydning for økonomien. Der 
er ikke så meget at gøre ift. børnetallet, da der ikke er nogle børn til 
at fylde op med jf. pladshenvisningen! Dertil har Jannie besluttet ikke 
at gå på kompromis med fagligheden i nyansættelserne, og dette har 
selvfølgelig også en væsentlig betydning i lønbudgettet!  

 
- Personalegruppen 
Huset har modtaget nye kollegaer over sommeren. Alle skal finde 
hinanden, og er godt på vej. Meldingen fra forældre og personale er, 
at der er ro i huset og god stemning. At overgangen har været god 
for flertallet. Helle havde sidste dag i dag d.28/8, og skal i gang med 
videreuddannelse. Ida er (gen)ansat i Helles stilling, da Ida har været 
på spirerne over en længere periode – hun kender børnene, huset, 
personalet og forældrene, hvilket er med til at skabe ro. 

 
 
- Fotografering lørdag 
Ena modtager nøglen fra Jannie fredag, og åbner børnehaven om 
lørdagen. Fie låser og afleverer nøglen til Jannie mandag. 
Vi evaluerer til næste bestyrelsesmøde - om vi fortsætter eller prøver 
noget nyt. Jannie ringer desuden til fotografen og hører om mulighed 
for at få taget billeder af bestyrelsen. 

 
- Bestyrelseskursus 
Blot en reminder på at vi deltager i kurset d.2/10. Det er meldt ud til 
generalforsamling d.16/9, at ny indvalgte medlemmer SKAL deltage 
på denne dag. 

 
- Væg-samarbejde m. biblioteket 
D.8/10 modtager vi endelig vores nye interaktive væg ude ved 
hegnet v. p-pladsen og legepladsen. Biblioteket har forespurgt på en 
reception, og der tales ind i hvorvidt aktivitetsudvalget kan bidrage til 
dagen. Fie tager det med videre til gruppen. Vi inviterer 
lokalsamfundet og medierne, så vi kan få lidt omtale. Personalet 
finder ud af hvordan de bidrager til dagen i samarbejde med 
børnene. 
 

- Plant et træ 



  

D.2/10 modtager vi vores nye frugttræer og buske. Personalet 
planlægger en plantedag og om hvorvidt det kun er for børn eller om 
forældrene inviteres. 
 

- Evt. 
Der er i bestyrelsen tale om, hvorvidt vi kan skrive på AULA, at der 
skal tjekkes ind når I kommer, meld fri når man holder fri/syg – tjek 
ud  FØRST når man går ud af børnehaven med barnet!  
KPR/brobygning meld barn fri! Jannie skriver ud…. 
  

  

 

Næste bestyrelsesmøde  

 
23/10 - 17:00-20:00  Lyngens Børnehave  

(HUSK tilmelding til Jannie) 

 

Opfølgningspunkter  

Emne Ansvarligt  Kort beskrivelse 

   

 


